
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 17.06.2023 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.7.2023 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 25.05.2023 roku odbyło się symboliczne otwarcie drogi do strefy inwestycyjnej w 

Krężołach. W otwarciu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pani Zbigniew Trompa oraz radni Pan 

Sebastian Różycki, Pan Piotr Bodnar, Pani Izabela Wojewoda, Pan Przemysła Mikołajczyk. 

2. Supekom 26.05.2023 odbyło się w siedzibie spółki Sulechowskie Przedsiębiorstwo 

Komunalne „SuPeKom” Sp. z o. o. spotkanie dotyczące gospodarki nieczystościami płynnymi 

ze zbiorników bezodpływowych i osadami z przydomowych oczyszczalni ścieków. W 

spotkaniu udział wzięli I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pani Zbigniew Trompa oraz 

radni Pan Przemysław Pokład, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian 

Różycki. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 14 czerwca 2023 r. w sali wiejskiej w Mozowie odbyły się konsultacje społeczne 

dotyczące wyboru jednego z trzech wariantów nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 278 

na odcinku Pomorsko – Sulechów. W konsultacjach radę Miejską reprezentowała randa 

Elżbieta Musiałek. 

4. W dniu 16.06.2023 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar, 

Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1) Uchwała składu orzekającego RIO - w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Sulechowa. Uchwałę przekazałem Państwu Radnym. 

2) Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Klubu Radnych PO w 

sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sulechów. 

Wniosek wraz z projektem przekazałem Państwu Radnym oraz wprowadziłem do porządku 

obrad sesji w dniu 21 czerwca 2023 r. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3) Pismo Dyrektora SP ZOZ-u w Sulechowie z prośbą o dofinansowanie zakupu sprzętu 

medycznego. Pismo przekazałem Państwu Radnym oraz wprowadziłem do porządku 

posiedzenia wspólnego komisji. 

4) Pismo w sprawie wsparcia inicjatywy ustawodawczej Ogólnopolskiego Stowarzyszenia 

Piece i Kominki. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

5) Raport o stanie gminy. Raport przekazałem Państwu Radnym. Stosowny projekt uchwały 

wprowadziłem do porządku obrad sesji w dniu 21 czerwca 2023 r. 

6) Odpowiedź na interpelację klubu Radnych PiS. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

7) Interpelacja Radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie remontu tarasu przy basenie OSiR. 

Interpelację przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. Udzieloną odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

8) Interpelacja Radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie poszerzenia wjazdu na ulicę 

Łokietka. Interpelację przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi 

z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

9) Odpowiedź na interpelację 8/2023 Radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Państwu Radnym. 

10) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2022. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu Radnym. 

11) Informacja o podpisanych przez OSiR umowach dzierżawy. Informację przekazałem 

Państwu Radnym. 

12) Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkanki w sprawie zmiany mpzp. 

Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

13) Pismo Zastępcy Burmistrza Sulechowa znak IZD.7210.10.2022 z dnia 02.06.2023 r. w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących opracowania koncepcji budowy 

drogi wojewódzkiej nr 278 na odcinku Pomorsko – Sulechów. Pismo przekazałem Państwu 

Radnym. 

14) Odpowiedź na interpelację nr 9/2023 Radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Państwu Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15) Wniosek mieszkańców ulicy Żeromskiego o montaż progów zwalniających. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym oraz Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska z 

prośbą o opinię. 

16) Sprawozdanie Straży Miejskiej za maj 2023 roku. Sprawozdanie przekazałem Państwu 

Radnym. 

17) Pismo SuPeKom Sp. z o.o. w sprawie podjęcia Apelu w sprawie zmiany metodyki i 

kryteriów wyboru projektów do dofinansowania w ramach programu Fundusze Europejskie na 

Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027. Pismo przekazałem wszystkim Państwu 

Radnym. 

18) Skarga na Dyrektor OPS w Sulechowie. Skargę przekazałem Państwu Radnym oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z prośbą o przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego. 

Wszystkie pisma w tej sprawie przekazuję także Państwu Radnym do wiadomości. 

19) Odwołanie mieszkańca od negatywnej decyzji w sprawie poddania zadania do głosowania 

w konsultacjach budżetu obywatelskiego na rok 2023. Odwołanie przekazałem Państwu 

Radnym. 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


